

[Version française ci-après](#)



L.c. ON No 34(17)

L.c. A No 22(17)

**Vacancy at the Permanent Bureau of the Hague Conference:
Diplomat Lawyer (Secretary)**

(beginning October / November 2017)

The Permanent Bureau (PB) of the Hague Conference on Private International Law (HCCH) presents its compliments to the National and Contact Organs of the Members, and to their Diplomatic Missions, and has the honour to inform them that the HCCH has opened recruitment for a Diplomat Lawyer (Secretary). A detailed profile for the [vacancy](#) is available on the HCCH website < www.hcch.net >, under “News”, as well as “Recruitment”.

The selected candidate will oversee the completion of the “Judgments Project” and subsequent efforts to promote the Convention. His or her portfolio will also include work relating to the 2005 Choice of Court Convention and the Hague Principles, and any other legal work of the Permanent Bureau as required.

Written applications should be sent by e-mail to the Secretary General of the HCCH, **before 17 July 2017**, at the following address: < applications@hcch.nl >.

The PB avails itself of this opportunity to renew to the National and Contact Organs of the Members, and to their Diplomatic Missions assurances of its highest consideration.

THE HAGUE, 14 June 2017

To the National and Contact Organs of the Members
To the Diplomatic Missions of the Members

**Vacance de poste au Bureau Permanent de la Conférence de La Haye :
Juriste diplomate (Secrétaire)**

(entrée en fonction : octobre / novembre 2017)

Le Bureau Permanent de la Conférence de La Haye de droit international privé présente ses compliments aux Organes nationaux et de liaison des Membres, ainsi qu'à leurs Missions diplomatiques et a l'honneur de les informer que la Conférence de La Haye a ouvert une procédure de recrutement aux fins d'engagement d'un Juriste diplomate (Secrétaire). Le profil recherché pour cette [vacance de poste](#) est disponible sur le site web de la Conférence de La Haye, à l'adresse : < www.hcch.net >, sous la rubrique « Emplois ».

Le titulaire du poste sera chargé de superviser le « projet Jugements » et les efforts subséquents visant à promouvoir la Convention. Son descriptif de poste inclura également les travaux relatifs à la Convention Élection de for de 2005 et aux Principes de La Haye, ainsi que d'autres activités juridiques du Bureau Permanent, en tant que de besoin.

Les candidatures doivent être présentées par écrit à l'attention du Secrétaire général de la Conférence de La Haye, **avant le 17 juillet 2017**, en envoyant un courriel à l'adresse suivante : < applications@hcch.nl >.

Le Bureau Permanent saisit cette occasion pour renouveler aux Organes nationaux et de liaison des Membres ainsi qu'à leurs Missions diplomatiques l'assurance de sa haute considération.

LA HAYE, le 14 juin 2017

Aux Organes nationaux et de liaison des Membres
Aux Missions diplomatiques des Membres